



STYRELSEPROTOKOLL

Fört vid styrelsemöte för Hellefors Jaktskytteklubb 2023-03-01, möteslokal Folkets Hus, Hällefors.

Närvarande: Jonas Vestberg, Allan Myrtenkvist, Juhani Dahlbacka, Lars-Erik Göransson, Jonas Hellsing

Valberedningen: Thomas Bertilsson och Glenn Resare

Ej närvarande: Mikael Eriksson, Per Forsberg och Casper Nilsson

1. Mötesordförande Jonas Vestberg hälsade välkommen och öppnade mötet
2. Sekreterare för mötet Juhani Dahlbacka. Justerare Allan Myrtenkvist
3. Dagordningen godkändes.
4. Genomgång av föregående protokoll och protokollet lades till handlingarna.
5. Valberedningen, Thomas Bertilsson och Glenn Resare, hade bjudits in till styrelsemötet för att informera om läget. Det går fortsatt trögt att hitta intressenter till styrelseuppdrag. Valberedningen har försökt att "annonsera" på FB och vår hemsida och även haft direktkontakt med samtliga älgjaktlag för att hitta lämpliga och intresserade kandidater. Valberedningen har uppslag på två tillsättningar som diskuterades.
Det diskuterades om förändringar i styrelsearbetet skulle kunna göra det lättare att få medlemmar till uppdragen, ex.vis färre styrelsemöten, digitala möten, kan uppdragen delas upp på andra sätt.
Valberedningen kallas till nästa styrelsemöte!
6. Kassörsrollen/Bokföring/Ekonomi
Likviditeten är fortsatt god. I februari månad har arvoden, milersättningar, skatter och arbetsgivaravgifter betalats ut.
Februari är även den sista månaden i vårt räkenskapsår vilket innebär att bokslut skall göras och materialet skall lämnas till revisorerna.
Aviseringen om ca 8% ökning av arrendekostnaderna är också det som vi lägger in i budget för 2023-2024.

7. Medlemsstrategi/medlemsfrågor/Arrenden

Annonseringen i Svensk Jakt samt på FB för att få fler medlemmar har gett ett otroligt gensvar. Vi har i nuläget över 100 personer som visat sitt intresse för vår fina klubb. Av dessa hundra personer så har nästan 40% angett att de vill bli medlemmar nästa jaktår. Vår prognos med 402 småviltjägare ser ut att kunna hålla troligtvis t.om med ett överskott.

Vi har skapat ett digitalt frågeformulär som underlättar för intresserade att ge oss den information som vi vill ha.

Jonas har haft telefonsamtal med våra markägare där vi har begärt ett fysiskt möte för att informera dem om vår historik, hur vi sköter viltvård, statistik och vårt bokningssystem. Vårt förslag om en del omskrivningar i arrendekontrakten har framförts och förhoppningen är att så kommer att ske.

8. Inför årsmötet i April

Kallelse med dagordning justerades och beslutades att Juhani skickar ut till medlemmarna i början på Mars.

Nora Jakt & Sportskytte AB kommer att ha en minimässa i samband med årsmötet. Vi hoppas att detta kan locka fler medlemmar till våra möten.

9. Viltvård

Arbetsgruppen har haft 3 möten, fysiskt-digitalt, arbetet fortskrider men ambitionen att nå fram med ett färdigt förslag till årsmötet ändras till att ge årsmötet de idéer och tankar som värker fram i gruppen. Hur stor viltvårdskostnad är vi beredda att ta?? Storleken på viltvårdspremierna diskuterades och förslag på premier tas fram till årsmötet.

Jonas har fått offerter på saltstenar från olika leverantörer. Beslutades att Jonas kontrollerar fraktkostnader och slutgiltigt pris innan beställning. Hur saltstenarna skall distribueras ut till älgjaktlagen kommer att muntligen diskuteras med ansvariga i resp lag.

10. Digitala bokningssystemet

Leverantören har lovat att de omedelbara brister som finns i systemet skall fixas till årsmötet.

Att underlätta för småviltavdelningen att få fram avskjutningsstatistik och statistik över utförda jakt dagar är prioritet.

11. Jaktskyttevadelningen

Jonas har fått offerter på självmarkering till älgskyttebanorna men realiseringen av detta bygger också på att vi kan få bidrag som hjälp för finansieringen. Vi hinner inte med detta i år varför detta skjuts upp till 2024.

12. Småviltavdelningen

Avskjutningsstatistiken ligger på hemsidan innan den 5:e varje månad. Glädjande att se hur antalet jaktdagar ökar, vi bedömer en ökning med ca 700 dagar mer än året innan. Är detta ett resultat av att vi har implementerat EasyHunt bokningssystem??

Frågan om hjälp vid eftersök har aktualiserats i småviltjägargruppen. Klubben undersöker om vi kan skapa ett nätverk med kontaktuppgifter till eftersöksjägare som våra medlemmar kan kontakta vid behov.

13. IT,FB och hemsida

Många är intresserade av vår FBgrupp men där släpps endast medlemmar in.

14. Rovdjur

Vi brottas fortfarande med frågan, varför vi inte rapporterar rovobs i Skandobs? Infomerades om den föreläsning som Länsstyrelsen gav på Hellefors Jaktvårdskrets årsmöte. Jonas undersöker med Länsstyrelsen om vi kan ha liknande föreläsning på klubbens årsmöte för att höja intresset för rapporteringen av rovdjur och därmed öka våra möjligheter för en större avskjutning.

Det lovlige lodjuret på N delen av Örebro län är fällt, vi vet ej dock var?

15. Övrigt

Jonas undersöker om vi kan få en extern mötesordförande till årsmötet

16. Tid för nästa möte

Nästa ordinarie styrelsemöte den 5/4 kl 18.00 Folkets Hus Hällefors.

17. Avslutning

Jonas tackar för visat intresse och avslutar mötet.



Juhani Dahlbacka sekreterare



Jonas Vestberg mötesordförande



Allan Myrtenkvist justerare